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” Hej! 

Jag tycker att vi ska lägga till Marinblått som klubbfärg 

Mathilda Bergvall  

 

 

 

Styrelsens yttrande 

Klubbens färg är uppskattad av många medlemmar och tack vare  tex bilder i media och även ute "live" på 

tävlingar så känner man igen klubben på färg och logotype. 

Då det har varit svårt att hitta moderna klubbkläder i den gröna färgen har ungdomssektionen gjort inköp av bl a. 

tröjor, mössor i marinblå färg med klubbens godkännande, Det gör alltså att den färgen redan finns att tillgå. 

Om motionen avser färg på  schabrak så är det ridskolan som gör inköpen och har inte enligt utsago haft problem 

med den gröna klubbfärgen. 

( Skall klubben ha ny profilfärg eller accentfärg behöver detta arbetas fram för att även anpassas till logotype och 

medför extra kostnader som vi kanske ska  lägga på annat nu när stallar och ridhus färdigställs.)  

Styrelsen föreslår att stämman avslår motionen då den marinblå färgen redan existerar. 

 

  

 


